
Geachte leden van de commissie Samenleving, 
 
Via via werd ik gewezen op het inspreken in uw laatste vergadering van Buurtvereniging 
Overveen inzake de situatie rondom Tinholt. Als ik hiervan op de hoogte was geweest was ik 
ook graag aanwezig geweest om de zaak vanuit Welzijn Bloemendaal toe te lichten. Ik heb 
de vergadering inmiddels teruggekeken. Even heb ik geaarzeld of ik mij in de ontstane 
discussie zou mengen maar de aantijgingen van richting Welzijn Bloemendaal in het 
algemeen, en aan mijn persoon in het bijzonder, laat mij geen keus. 
 
Welzijn Bloemendaal heeft geenszins de intentie om de BVO op welke manier dan ook 
dwars te zitten. Een korte historie: sinds 5 jaar is het Odensehuis, voor mensen met 
beginnende dementie, in Tinholt gevestigd. Eerst op één dagdeel en, na moeizame 
onderhandelingen, een tweede dagdeel. Daarnaast probeert Welzijn Bloemendaal al 
jarenlang om in- en vanuit het gebouw Tinholt activiteiten te organiseren. Ook op verzoek 
van mensen uit de buurt. Dat stuit telkens op allerlei, voor ons ondoorgrondelijke, bezwaren. 
Dat terwijl er aantoonbaar en zichtbaar erg weinig gebruik wordt gemaakt van de 
beschikbare ruimten. Dit is in overleggen met de gemeente ook aangegeven. Ruim 
anderhalf jaar geleden vernamen wij dat de huurovereenkomst afliep. Het vernieuwen 
daarvan bood ons inziens een goede kans om onze wensen nogmaals naar voren te 
brengen. Op aangeven van de gemeente ben ik hierover in overleg gegaan met het bestuur 
van BVO. Dit verliep helaas moeizaam, zowel wat betreft het maken van een afspraak als 
het overleg zelf en dat was zeker niet vanuit onze kant. Wij ontlenen ons bestaansrecht aan 
samenwerking en overleg, dat zit in ons DNA verweven.  
 
Uiteindelijk is in overleg met een ‘wensenlijstje’ gestuurd met daarin aangegeven wanneer 
Welzijn Bloemendaal van de ruimten gebruik zou willen maken. In de bewuste mail ook het 
verzoek om daarover het gesprek aan te gaan. Hierop werd door (op 18 december jl.) 
aangegeven dat hij het overleg niet voort wilde zetten met als reden dat hij de mail ‘zeer 
sfeer bedervend en ook niet te verkopen naar mijn achterban’ vond. Daar ik hier niets van 
begreep heb ik verzocht om telefonisch in contact te treden, dat is nimmer gebeurd.  Het 
klopt overigens dat met ons ‘wensenlijstje’ ongeveer 25% van de ruimten bezet zou worden. 
Samen met de geplande wekelijkse activiteiten van BVO zelf (van dit seizoen) bleef er dan 
nog meer dan genoeg ruimte over (zie bijlage programma en schema). Nog buiten de 3 en 
halve zomermaand dat BVO in het geheel geen activiteiten heeft. Op vrijdagmiddag 23 
februari ontving ik van een niet te doorgronden overeenkomst tussen BVO en Welzijn 
Bloemendaal. Ik heb daar overigens maandag 26 februari onmiddellijk op gereageerd met 
als antwoord dat ik hier dezelfde week op terug zou komen. Dat is inmiddels gedaan en het 
‘gerucht’ dat had vernomen dat Welzijn Bloemendaal de overeenkomst niet zou tekenen 
klopt inderdaad. Wel heb ik hem wederom uitgenodigd om het gesprek aan te gaan om er 
samen uit te komen.  
 
Voorts werd in de commissie geopperd dat Welzijn Bloemendaal ruimte nodig heeft in 
verband met een mogelijk verhuizing naar de bibliotheek. Daar is geen sprake van. Wij 
kunnen prima uit de voeten op onze huidige locatie en de activiteiten die daar nu 
plaatsvinden kunnen, als verhuizing doorgaat, prima in onze nieuwe, afgesloten, 
activiteitenruimte plaatsvinden. In algemene zin ben ik van mening dat buurtgebouwen als 
Tinholt, die met gemeenschapsgeld zijn gebouwd en worden onderhouden, zo optimaal 
mogelijk gebruikt moeten worden. Daar komt bij dat ik de indruk heb dat BVO en het gebouw 
Tinholt als onlosmakelijke eenheid wordt gezien terwijl het in mijn ogen twee aparte 
entiteiten zijn. 
 
Als er nog vragen zijn hoor ik dat graag. Ik kom graag een keer langs in uw fractieberaad 
maar bellen of mailen kan natuurlijk ook. 
 
 



Met vriendelijke groet, 
 

 

 

Veerkrachtig & verbindend! 

 


